
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
07.06.2023 kl. 17- 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aldo og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
 

 Afbud:  
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

Princip for digitale enheder 
Meddelelsesbogen 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Dagsorden godkendes.  

 
 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/Tine/Elevråd 

Referat: 
 
Skoleårets afslutning kører for fuld damp. Der er gang i fagfordelingen. Ligeledes er 
vores niende årgang til eksamen. Ottende årgang skal også til eksamen i billedkunst 
eller håndværk/design. 



Snart venter vores årlige venskabsløb med pic-nic.  
KKFO har afgivet to lokaler til klubben. Der arrangeres sommerfest for KKFO´ens børn.  
Der er OL i næste uge.  
 
Elevrådet holdte i sidste uge årets sidste møde. Der er mange elevrødder, der gerne 
vil fortsætte.  
Elevrådet har opnået mange ting i løbet af i år: 

- Juleklippedag  
- Loungen 
- Besøg af danske skoleelever 
- Medvirken til princippet om mobiler 
- Etablering af ”det lille elevråd” 

Torsdag i denne uge afholdes årets sidste ”det lille elevråd”.  
 

 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen/KKFO LL/JL/MU 

Skole og KKFO 
TU23 
 
Referat: 
Fagfordelingen er meldt ud i denne uge. Snart venter skemalægningen.  
Trivselsundersøgelsen for medarbejderne er gennemført og resultaterne er rigtig 
flotte.  
Der er udarbejdet en skabelon/manuskript til årets skoleudviklingssamtale. Samtalen 
afholdes den 21. juni.  
Randersgades skole bliver en del af den mere åbne skole i løbet af det kommende 
skoleår.  

 
 

Punkt 4 15 min 
O 

Budgetopfølging LL 

Besparelser og St. Bededag bliver en konsekvens i den fremtidige økonomi. 
Kigge ind i det halve år der er gået. 
 
Referat: 
Der lægges på baggrund af den næste prognose en plan for afviklingen af skolens 
underskud.  
Afskaffelsen af store bededag medfører en ekstra udgift på skolen.  
For en måned siden blev der udmeldt en central besparelse til alle skoler. For vores 
vedkommende betyder det en ekstra udgift på ca. 125.000 kroner.  
Vikarforbruget er faldende. Sygefraværet er ligeledes faldende.  

 

Punkt 5 10 min.  
B 

Principper for digitale enheder på RG LL 

Se vedhæftning 



Referat: 
 
Princippet godkendes og træder i kraft fra skoleåret 2023/24.  

 
Punkt 6 15 min. 

0 
Orientering fra ad-hoc udvalgene SP/Alle 

forældre 
Principper for arr. i skolen lejrskoler, praktikker m.m. – Mette, Christian og Søren 
Et ønske fra skole og forperson, at lejrskole behandles separat og som det første i det 
kommende skoleår. 
 
Principper for skole-hjem samarbejde– Ledelse og lærere 
Digitale læringsmidler – Lærerne og ledelsen 
 

Referat: 
Princippet om lejrskoler, ekskursioner og praktikker udarbejdes af Mette, Christian og 
Søren. De afholder møde om fjorten dage. Ad hoc gruppen fremsender udkastet til 
princippet inden næstkommende bestyrelsesmøde, hvor det behandles.  
 
Der er intet nyt fra ad hoc grupperne omkring skole hjem samarbejde og digitale 
læremidler.  
 
På næstkommende bestyrelsesmøde træffes der beslutning om, hvilken rækkefølge 
principperne skal udarbejdes.  

 

Punkt 7 15 min. 
B 

Meddelelsesbogen JL 

Fremlæggelse og besluttes 

Referat: Jesper fremlægger processen 
Der er udarbejdet forslag til princip for Meddelsesbogen.  
Der kommenteres på mødet, at meddelsesbogen godt kan indeholde mere end dansk 
og matematik. Med andre ord kunne andre fag – eksempelvis de kreative fag indgå 
enten nu eller på sigt i meddelsesbogen.  
Skole/hjem samtalerne kunne re-tænkes, hvilket kan drøftes på et bestyrelsesmøde og 
på den baggrund udarbejdes et princip.  
 
Princippet godkendes.  
 
Meddelsesbogen og princippet herfor evalueres i løbet af næste skoleår.  

 

Punkt 8 10 min. 
 

Bestyrelsens punkter: 
 

SP 

Evaluerer fælles forældremøde  
Dialogmøde 22 maj 
Loppemarked 

Referat: 



Der er afholdt et vellykket loppemarked med 12 stande. Der kom en del afbud, hvilket 
kan give en overvejelse om der skal indføres et depositum.  
 
Simon var til dialogmøde den 22. maj.  
 
Det fælles forældremøde var et hyggeligt møde med en helt anden stemning end for 
et år siden. Der kom flere positive forslag. Bestyrelsen kan komme med på første 
skoledag, hvor de sammen med Lotte kan tale med de nye forældre. De nye forældre 
kan også modtage en skrivelse i forbindelse med skolestart om bestyrelsens arbejde.  
Legepatruljen blev på mødet fremhævet som noget rigtig positivt.  
Indkaldelse og referatet sammenfattes som en PDF og lægges på skolens hjemmeside 
sammen med referaterne fra skolebestyrelsesmøderne.  

 

Punkt 9 10 min. 
 

Mødedatoer for kommende skoleår LL 

Vi koordinerer med jeres og skolens kalendere 

Referat: 
 
Møderækken: 21/8, 19/9, 26/10, 29/11, 8/1, 5/3, 25/4 og 12/6.  

 

Punkt 10 10 min. 
B 

Kommende vigtige datoer Alle 

Kommende vigtige datoer:  
- Datoer for forældrekaffe kommende skoleår  
- Skoleudviklingssamtalen 21. juni 10-12 
- Forældremøde 15 juni Tryk 16 klokken 17 
- Indskrivningsmøder – kommende 0.klasser efterår 2023 

 

Punkt 11 5 min. 
 

Evt.  SP 

 

Referat: 
Lokalrådet vil gerne have et møde med alle skolebestyrelsesforpersoner om 
Randersgade og skolevejen. Der ønskes en fælles henvendelse til politikerne i forhold 
til en sikker skolevej på Randersgade. Skolebestyrelsen tilslutter sig støtteerklæring til 
Østerbro Lokalråd projektet omhandlende sikker skolevej på Randersgade. 
 
Skolens hjemmeside opdateres løbende.  
 
Portens låge er under reparation. Billedkunstlærerne involveres i udsmykningen af 
porten.  
TagTomat fortsætter med at gøre skolegården grønnere. Der er indkøbt to træer til 
indgangen på Randersgade.  
 



Klubben hører ikke under skolen, og forældrene skal derfor i dialog med klubben, hvis 
der ønskes ændringer eller lignende.  

 


